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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikorra várható az OKJ-s képzésben záróvizsgájuk 
előtt álló és felsőoktatási intézményekbe jelentkezettek esetében döntés arról, hogy 
többletpontjaikat beszámítják az idei felvételi eljárás során is?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Április 16-án kapott nyilvánosságot az Innovációs és Technológiai Minisztérium (ITM) 
tájékoztatására hivatkozással, hogy az Országos Képzési Jegyzékben (OKJ) szereplő szakmai 
tanfolyamokat ugyan megtartják online, de a vizsgákat felfüggesztik.

Kellően konkrét tájékoztatást azonban azóta a minisztérium nem adott a vizsgákról, miközben az 
érintettek között nagy számban vannak olyanok, akik felsőoktatási intézménybe jelentkeztek és az ő
esetükben kétséges, hogy mi lesz a többletpontjaikkal, amelyeket egyébként a vonatkozó 
jogszabályok alapján figyelembe be kéne számítani az esetükben.

A nemrég meghozott kormányrendelet, a 70/2020-as (III.26.) erre a fontos kérdésre nem tért még ki.

Á m az érintettek várják a megoldást, és nyilván bíznak abban, hogy a felvételi lezárása előtt a 
kormány talál megoldást problémájukra.

Tisztelt Miniszter Úr!

Mikorra várható az OKJ-s képzésben záróvizsgájuk előtt álló és felsőoktatási intézményekbe 
jelentkezettek esetében döntés arról, hogy többletpontjaikat beszámítják az idei felvételi eljárás 
során is?

Várom megtisztelő válaszát!

dr. Szabó Szabolcs
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